

## MONEY TRANSFERS

Mashreq offers wide array of convenient and flexible services. Mashreq helps to transfer money from your accounts within the UAE or around the world by simply choosing any of the banking channels.

Mashreq Online Banking and Mashreq Mobile offer you the convenience of money transfers across the globe without the need of visiting our Branch and its matter of a few clicks. Here are the few money transfer options you can do with Mashreq.

### I. LOCAL MONEY TRANSFERS

#### Accessibility

This service is accessible through Mashreq Mobile Apps, Online Platforms, ATM and by visiting Mashreq branches.

#### Transfer to Own Mashreq Accounts & other Mashreq Accounts

This transfer helps customers to transfer money instantly to your own accounts or other account holders within Mashreq by providing the beneficiary account number.

- ⦿ Fast transfer with Mashreq Accounts
- ⦿ 24/7 transfers
- ⦿ Zero fees
- ⦿ Free SMS Alerts
- ⦿ Transaction Limit apply

#### Transfer to other bank accounts in UAE

##### a) Immediate Payment Instruction (IPI)

- ⦿ Instant transfer to participating UAE Banks
- ⦿ 24/7 instant credit for transfers less than AED 10,000.00 to all banks connected to IPI
- ⦿ IBAN number of the beneficiary account which comprises of 23 digits is required for making the transfer.

##### b) UAEFTS:

- ⦿ Easy high value AED payments
- ⦿ This transfer is enabled from Mashreq branches, ATM's, Online Banking & Mobile.
- ⦿ IBAN number of the beneficiary account which comprises of 23 digits and account title are mandatory information require for making the transfer.

#### Scheduled Charges

Please click on the [link](#)

## Disclosures

- ⦿ Bank will only collect Data / Personal Data for a lawful purpose directly related to a function or activity.
- ⦿ Data collection and sharing are mandatory to execute the transaction. In case you do not want the data to be shared then the transaction should not be initiated.
- ⦿ Transfers are sent entirely at the Customer's risk. The Bank will, as part of its regulatory obligations, screen all payments to satisfy itself that the payment does not breach any local or international regulations including any regulation in connection with restricted beneficiaries.
- ⦿ The Bank shall not be liable for any transaction(s) rejected due to missing or incorrect beneficiary details and/or for a rejection due to an inactive beneficiary account or any other reason. Additional charges shall apply, per rejected transaction.
- ⦿ Transactions might be rejected by the correspondent bank or beneficiary bank due to their internal policies.

يقدم بنك المشرق مجموعة واسعة من الخدمات المريحة والمرنة. حيث يساعدك بنك المشرق على تحويل الأموال من حساباتك في دولة الإمارات العربية المتحدة أو حول العالم بشكل بسيط من خلال اختيار إحدى القنوات المصرفية.

ويوفر بنك المشرق خدمة تحويل الأموال عبر العالم من خلال الخدمات المصرفية عبر الإنترنت والهاتف المتحرك دون الحاجة إلى زيارة فرع البنك، فيقتصر الأمر على بضع نقرات فقط. وفيما يلي بعض خيارات تحويل الأموال التي يمكنك القيام بها مع بنك المشرق.

### أ. تحويل الأموال داخلياً

#### طريقة الوصول إلى هذه الخدمة:

يمكن الوصول إلى هذه الخدمة من خلال تطبيق المشرق للأجهزة المتحركة (المشرق موبايل) ومنصة البنك عبر الإنترنت (المشرق أونلاين) وأجهزة الصراف الآلي ومن خلال زيارة فروع بنك المشرق.

#### التحويل إلى حساباتك الخاصة وحسابات الآخرين في بنك المشرق

يساعد هذا التحويل العملاء على تحويل الأموال على الفور إلى حساباتهم الخاصة أو إلى أصحاب الحسابات الآخرين داخل بنك المشرق من خلال توفير رقم حساب المستفيد.

- تحويل سريع مع حسابات المشرق
- تحويل على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع
- دون رسوم
- تنبهات مجانية عبر رسائل نصية قصيرة
- تطبيق حد المعاملة

#### التحويل إلى حسابات أخرى داخل الإمارات العربية المتحدة

##### أوامر الدفع الفوري (IPI)

- التحويل الفوري للبنوك العاملة داخل دولة الإمارات العربية المتحدة
- إيداع فوري على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع للتحويلات التي تقل عن 10,000 درهم إماراتي إلى جميع البنوك المرتبطة بأوامر الدفع الفوري
- يتطلب رقم الحساب المصرفي الدولي (الآيبان) لحساب المستفيد الذي يتكون من 23 رقماً لإجراء التحويل

##### نظام الإمارات للتحويلات المالية (UAEFTS)

- دفعات سهلة بقيمة عالية بالدرهم الإماراتي
- يمكن القيام بهذا التحويل من فروع بنك المشرق وأجهزة الصراف الآلي والخدمات المصرفية عبر الإنترنت والهاتف المتحرك
- رقم الحساب المصرفي الدولي (الآيبان) الخاص بحساب المستفيد والذي يتكون من 23 رقماً وعنوان الحساب هي معلومات إلزامية مطلوبة لإجراء التحويل

يرجى الضغط على [الربط](#)

الرسوم المقررة

## الإفصاح عن المعلومات

- سيقوم البنك بجمع المعلومات / البيانات الشخصية فقط لغرض قانوني مرتبط مباشرة بوظيفة معينة أو نشاط ما
- إنَّ جمع البيانات ومشاركتها هو إجراء إلزامي لتنفيذ المعاملة. وفي حال عدم رغبتك في مشاركة البيانات، فإنَّه يتعين حينئذٍ عدم الشروع في إجراء المعاملة
- يتم إرسال التحويلات بالكامل على مسؤولية العميل. وسيقوم البنك كجزء من التزاماته التنظيمية بفحص جميع المدفوعات للتأكد من أن الدفع لا يخالف أي لوائح محلية أو دولية بما في ذلك أي لائحة تتعلق بالمستفيدين المقيدين
- لن يكون البنك مسؤولاً عن أي معاملة (معاملات) تم رفضها بسبب عدم وجود تفاصيل أو عدم صحة تفاصيل المستفيد و/أو الرفض بسبب حساب مستفيد غير نشط أو لأي سبب آخر. ويتم تطبيق رسوم إضافية على كل معاملة مرفوضة
- قد يتم رفض المعاملات من قبل البنك المرسل أو البنك المستفيد بسبب سياسات داخلية تتعلق بالبنوك ذاتها